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https://www.100test.com/kao_ti2020/130/2021_2022__E9_87_91_E

8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_130249.htm The client having a

foreign currency time deposit account in a bank with the term longer

than 3 months need the bank to issue a “Deposit Certificate” so as

to go through procedures to go aboard or for other reasons, he can

provide the original business office with detailed and reliable

documents (such as the documents related to the certificate) and fill

in an “Application &amp. Commitment Form”. After

examination, the bank is to issue a “Deposit Certificate” so as to

meet the needs of the client in visa application or other issues. 在银

行存满三个月以上的外币定期储蓄存款 ，需要办理申请出国

手续或其他原因要求银行开具“储蓄存款证明书”时，可向

原存款营业网点提供可靠文件材料（如索取证明方面的有关

文件），填具“申请承诺书”，经审查后，由银行开具“储

蓄存款证明书”，以满足客户办理出境签证或其他原因的需

求。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请

访问 www.100test.com 


